
 Σελίδα 1 από 8 

 
 

Νέα Σμύρνη, 15/10/2020 

 

 

Προς 

 

Κυρία Γυμνασιάρχη, 

Κυρία Πρόεδρε της Ένωσης Συλλόγων Γονέων Μαθητών Δήμου Νέας Σμύρνης  

Κυρία Αναστασία Λέκκα, Αντιπρόεδρο Δ.Σ. 

Κυρία Μαρία Νίκα, Γραμματέα Δ.Σ. 

Κυρία Σταυρούλα Μπουράνη, Ταμία Δ.Σ. 

Κυρία Αντωνία Καραμπάτση, Μέλος Δ.Σ. 

 

 

Θέμα: «Διαχωρισμός θέσεων μελών Δ.Σ. Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων 7ου 

Γυμνασίου Νέας Σμύρνης»  

 

 

Αξιότιμη Κυρία Γυμνασιάρχη, 

 

Παρακαλώ θερμά όπως δεχτείτε την ειλικρινή συγνώμη μου για το επιπλέον φορτίο, των εσωτερικών θεμάτων 

του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του Σχολείου μας, που αντί να συζητηθεί στο ανώτατο σώμα του Συλλόγου 

Γονέων που είναι η Γενική Συνέλευση, μέλη του Δ.Σ. με επιστολή τους ζητούν  από την Διεύθυνση  και τον 

Σύλλογο Διδασκόντων του Σχολείου μας να «δικάσουν» τον Πρόεδρο του Δ.Σ.! 

 

Αξιότιμη Κυρία Γυμνασιάρχη και αξιότιμη Κυρία Πρόεδρε της Ένωσης Συλλόγων Νέας Σμύρνης, 

 

«Κατηγορούμαι» ότι: 

 

▪ επισκέπτομαι τακτικά τη Διεύθυνση για να ενημερώνομαι για τυχόν προβλήματα του Σχολείου  

▪ δεν επέτρεψα τη χρήση λίστας με στοιχεία επικοινωνίας να χρησιμοποιηθεί από μέλη του Δ.Σ. 

▪ πήρα πρωτοβουλία και ενημερώθηκα από αρμόδιους φορείς για ίδρυση και στελέχωση τμήματος 

ένταξης στο 6ο Λύκειο Νέας Σμύρνης, θέμα που αφορά  40 οικογένειες παιδιών του σχολείου μας 

▪ επαιτώ τα αυτονόητα για το σχολείο μας 

▪ έρχονται σε επαφή μέσω Facebook, τα μέλη του Δ.Σ., εκπαιδευτικοί του σχολείου μας, αρμόδιοι φορείς 

του Δήμου Νέας Σμύρνης, μέλη του γονεϊκού κινήματος  και το 58,50% των οικογενειών των μαθητών 

του Σχολείου μας και ενημερώνονται  

▪ αναρτώ τακτικά την εξέλιξη των αιτημάτων του Σχολείου μας προς τον Δήμο Νέας Σμύρνης 

▪ μίλησα στα παιδιά για να λήξει η κατάληψη 

▪ δεν απέφυγα τη κατάληψη 

▪ συγκάλεσα το Δ.Σ. διαδικτυακά τη στιγμή που υπάρχουν έκτακτα μέτρα και συστάσεις για αποφυγή 

συγχρωτισμού (μέλη του Δ.Σ. εργάζονται από το σπίτι τους) 

▪ δεν είχα προτάσεις για αθλητικά και πολιτιστικά δρώμενα (τα μέλη του Δ.Σ. είχαν;) 

▪ σεβάστηκα κάθε απόφαση του Δ.Σ. 

 

και επειδή επιπρόσθετα δέχθηκα συμπεριφορές που προσβάλλουν τη προσωπικότητα και την αξιοπρέπεια μου 

όπως και άλλων τρίτων προσώπων παρακαλώ θερμά όπως διευκολύνετε τη πραγματοποίηση Γενικής 

Συνέλευσης και διεξαγωγής εκλογών για ανάδειξη νέου Δ.Σ. του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων. 

 

Με κάθε επιφύλαξη παντός νομίμου δικαιώματος μου, 

 

Θανάσης Κοκόσης  

Πρόεδρος Δ.Σ.  

Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων  

7ου Γυμνασίου Νέας Σμύρνης  

 

 

Συνημμένο: Απαντήσεις στα ερωτήματα των μελών Δ.Σ..  



 Σελίδα 2 από 8 

 

Στη πρώτη συνεδρίαση του Δ.Σ. ήμουν παρών, ως μοναδικό μέλος του απερχόμενου Δ.Σ. και επίσης ως μέλος 

του νέου  Δ.Σ.. Προχώρησα σε ενημέρωση ως όφειλα να κάνω. 

 

Η επικοινωνία με τους γονείς είναι πάντα η πρώτη προτεραιότητα μας. Πρέπει να υπάρχει μια κοινή πλατφόρμα 

επικοινωνίας. Με το σκεπτικό αυτό, την ημέρα των εκλογών ζητήθηκε από τους γονείς που ψήφισαν να μας 

εμπιστευθούν στοιχεία επικοινωνίας τους. Η διαχείριση των στοιχείων επικοινωνίας εγκυμονεί κάποιους 

πιθανούς  κινδύνους με αντίκτυπο όχι μόνο στο άτομο που διαχειρίζεται αυτά μα και τον Σύλλογο γενικά. 

Ανέλαβα προσωπικά την ευθύνη στο 100% για οποιοδήποτε τέτοιο ενδεχόμενο έως ότου τελειώσουν οι 

διαδικασίες δημιουργίας της πλατφόρμας επικοινωνίας και μετά κατέστρεψα τα στοιχεία αυτά. 

Οκτώβριος 2019. Έτος εκλογών, διότι δεν υπάρχει Δ.Σ. λόγω αποφοίτησης των παιδιών των μελών του 

απερχόμενου Δ.Σ.. 

Το Ταμείο του απερχόμενου Δ.Σ. πρέπει να ελεγχθεί από την Εξελεγκτική Επιτροπή. 

Η Εξελεγκτική Επιτροπή αποτελείται από γονείς που δεν βρίσκονται πλέον στο σχολείο.. 

Η Εξελεγκτική Επιτροπή δεν παρευρίσκεται στη Γενική Συνέλευση του νέου Δ.Σ.. 

Ταμίας του απερχόμενου Δ.Σ. είναι ο Πρόεδρος του νέου  Δ.Σ.. Δεν ευσταθεί να ελέγξει τον εαυτό του. 

Ούτε ο νέος Ταμίας μπορεί να ελέγξει τον απερχόμενο Ταμία. 

Κατάσταση ταμείου, παραστατικά και ταμειακό υπόλοιπο σφραγίζονται σε φάκελο και περιμένουν έλεγχο από 

Εξελεγκτική Επιτροπή, όπως ορίζεται από το άρθρο 19 του συλλόγου. 

Η Γραμματέας του Δ.Σ. κυρία Μαρία Νίκα, σε συνεδρίαση Δ.Σ. που έγινε σε αίθουσα του σχολείου, εξέφρασε 

έντονη ανησυχία για το Ταμείο του απερχόμενου Δ.Σ.. Εάν έχει γράψει στα πρακτικά του Δ.Σ. πως ζητήθηκε 

ενημέρωση από το Πρόεδρο του Δ.Σ. για το Ταμείο του απερχόμενου Δ.Σ. σίγουρα έχει γράψει και την 

απάντηση του Προέδρου  για το υπόλοιπο του Ταμείου αυτού και την ενημέρωση που έγινε  στο Δ.Σ.. 

Το νέο Δ.Σ. διατηρεί ταμείο ικανό από την πρώτη στιγμή  για κάλυψη αναγκών. Έχει επίσης ένα επιπλέον 

αποθεματικό που θα ενσωματωθεί στο ταμείο αφού γίνει έλεγχος στην ερχόμενη εκλογοαπολογιστική 

συνέλευση. 



 Σελίδα 3 από 8 

Σύμφωνα με το άρθρο 9 του καταστατικού του Συλλόγου Τ Α Κ Τ Ι Κ Η   Γενική Συνέλευση γίνεται μια φορά το 

χρόνο μέσα στο Α' τρίμηνο του σχολικού έτους. Η Τακτική Γενική Συνέλευση του Συλλόγου μας για το 2019 

έγινε τον Οκτώβριο του 2019.  

 

Σύμφωνα με το άρθρο 9 του καταστατικού του Συλλόγου Ε Κ Τ Α Κ Τ Η  Γενική Συνέλευση γίνεται όποτε κρίνει 

αναγκαία τη σύγκλησή της το Διοικητικό Συμβούλιο ή όταν το ζητήσουν το 1/10 των μελών του Συλλόγου. 

 

Πότε ακριβώς το Δ.Σ. ψήφισε και αποφάσισε  να γίνει ΕΚΤΑΚΤΗ Γενική Συνέλευση και δεν σεβάστηκε ο 

Πρόεδρος την απόφαση αυτή; 

Στο άρθρο 14 του καταστατικού του Συλλόγου αναφέρεται πως «ο Πρόεδρος εκπροσωπεί το Σύλλογο στις 

Δικαστικές και Διοικητικές αρχές, ως και στους τρίτους». Ως Διοικητική Αρχή νοούνται όλες οι Δημόσιες 

Υπηρεσίες, τα Ν.Π.Δ.Δ. καθώς κι οι Ο.Τ.Α. Α' και Β' βαθμού. 

Διοικητική Αρχή είναι και το Σχολείο μας. Πλήρη εικόνα για τα θέματα του Σχολείου έχει η Διεύθυνση του 

Σχολείου. Άρα, είναι ξεκάθαρο πως το να έχει ο Πρόεδρος  τακτική  επαφή με τη Διεύθυνση του Σχολείου είναι 

στα πλαίσια των αρμοδιοτήτων του. Μετά δε από τις όποιες επαφές έχει την υποχρέωση  να ενημερώνει τα 

μέλη του Δ.Σ. για την εξέλιξη όποιου θέματος.   

 

Αν δεν υπήρχε τακτική επαφή του Προέδρου με τη Διεύθυνση του Σχολείου πως θα ενημερωνόντουσαν 

τα μέλη του Δ.Σ. για τα θέματα του Σχολείου αφού εργάζονται; 

 

Ποια είναι τα θέματα για τα οποία ο Πρόεδρος είχε επαφή με τη Διεύθυνση, τα οποία απέκρυψε και 

έγιναν γνωστά στα μέλη του Δ.Σ. σε κατοπινό χρόνο; 

Στο σχολείο μας φοιτούν 250 παιδιά περίπου. Δηλαδή μιλάμε για 250 περίπου οικογένειες. Σήμερα τουλάχιστον 

146 οικογένειες, ποσοστό 58,5%, ενημερώνονται μέσω Facebook. Απαιτείται ενημέρωση του συνόλου των 

γονιών. Θέμα για το οποίο ευελπιστούμε να μας βοηθήσει η Διεύθυνση. Πρέπει όμως να έχουμε κατά νου πως 

κάποιοι γονείς δεν επιθυμούν να επικοινωνήσουν. Δεν μπορούμε να τους υποχρεώσουμε. Όποιος θέλει βρίσκει 

τρόπο και επικοινωνεί. 

 

Ένας Σύλλογος χειρίζεται πολλά διαδικαστικά θέματα. 



 Σελίδα 4 από 8 

Δύο οι αρμόδιοι Δήμοι για θέματα του σχολείου μας, Δήμος Νέας Σμύρνης και Δήμος Αγίου Δημητρίου. Τα 

περισσότερα από τα θέματα είναι στην αρμοδιότητα του Δήμου Νέας Σμύρνης. Είναι δε τα πλέον ουσιαστικά. 

Στο άρθρο 3 του καταστατικού του Συλλόγου περιγράφονται  οι σκοποί του Συλλόγου.  

 

Με ποια διαδικαστικά θέματα ασχολήθηκαν τα μέλη του Δ.Σ.; 

 

Ποια αθλητική η/και πολιτιστική εκδήλωση πρότειναν τα μέλη του Δ.Σ., το ψήφισε η πλειοψηφία και ο 

Πρόεδρος δεν σεβάστηκε την απόφαση; 

 

Ζητούν τα μέλη του Δ.Σ. να ατονίσει το ενδιαφέρον μας για τα αιτήματα του Σχολείου; 

 

Δεν αποτελεί ο Σύλλογος μας όργανο εκπροσώπησης των γονέων όταν καταθέτει αιτήματα στο Δήμο για 

το Σχολείο των παιδιών μας;  

 

Θέλουν τα μέλη του Δ.Σ. οι αναρτήσεις – ενημερώσεις για τη δράση του συλλόγου, πορεία αιτημάτων και 

άλλα προβλήματα που προκύπτουν σε καθημερινή βάση να τα κρύψει ο Πρόεδρος; 

Τα αιτήματα προς το Δήμο Νέας Σμύρνης είναι αιτήματα του Σχολείου των παιδιών μας τα οποία επαιτούν τα 

αυτονόητα. Φωνές τους η φωνή της Διεύθυνσης και του Συλλόγου Γονέων. Ο οικείος Δήμος  σιωπά πλέον του 

ενός χρόνου. 

 

Πως είναι δυνατόν μέλη Δ.Σ., δηλαδή γονείς παιδιών του σχολείου μας, να ενοχλούνται από την 

υπενθύμιση της πορείας των αιτημάτων στους γονείς;  Μήπως θέλουν να τα κρύψουμε; 

 

Όλη η σχολική κοινότητα γνωρίζει, πλην τών μελών του Δ.Σ., πως τα χρήματα της χοροεσπερίδας  

παραδόθηκαν στην κα Γυμνασιάρχη, προς φύλαξη, την επόμενη εργάσιμη ημέρα μετά την χοροεσπερίδα από 

τον Πρόεδρο. Το περασμένο καλοκαίρι δόθηκε στα παιδιά της Γ' Γυμνασίου το ποσό που τους αναλογούσε. Τα 

υπόλοιπο ποσό θα παραδοθεί μετά τις εκλογές των μαθητικών συμβουλίων όπως ορίζει ο νόμος για τους 

πόρους μαθητικής κοινότητας. 

 

Αφού τα μέλη του Δ.Σ. δεν είχαν ενημερωθεί πλήρως για την έκβαση του θέματος των χρημάτων της 

χοροεσπερίδας τι εμπόδισε να ζητήσουν  ενημέρωση από τον Πρόεδρο ή τη κα Γυμνασιάρχη τότε και 

επαναφέρουν το θέμα μετά από μήνες; 

 



 Σελίδα 5 από 8 

Αν δεν συμφωνούσαν τα μέλη του Δ.Σ. και η Ταμίας, που υπογράφει το κείμενο των μελών Δ.Σ. στο οποίο 

απαντώ, γιατί κάλυψε το ποσό των 52,00€; Γιατί το θυμήθηκαν μετά από ένα μήνα;  

 

Γιατί η Ταμίας δεν αρνήθηκε να δώσει τα χρήματα και το λάστιχο να το έπαιρνε ο Πρόεδρος στο σπίτι 

του; 

 

Ποια άλλα έξοδα έχουν γίνει, εκτός του λάστιχου, χωρίς να ενημερωθούν τα μέλη Δ.Σ. όμως με την 

έγκριση της Ταμία που συνυπογράφει το κείμενο των μελών Δ.Σ.; 

Το Γυμνάσιο μας έχει στελεχωμένο Τμήμα Ένταξης. Σε αυτό φοιτούν αρκετά παιδιά. Οι λόγοι για τους οποίους 

ένα παιδί φοιτά στο Τμήμα Ένταξης δεν σταματούν να υπάρχουν όταν το παιδί πάει στο Λύκειο. 

Το μεγαλύτερο ποσοστό των παιδιών του Γυμνασίου μας θα ξεκινήσει το Λύκειο στο γειτονικό μας 6ο Λύκειο. 

Το 6ο Λύκειο δεν έχει στελεχωμένο Τμήμα Ένταξης. Τα παιδιά μας λοιπόν αν ξεκινήσουν στο 6ο Λύκειο δεν θα 

έχουν Τμήμα Ένταξης. Αν πάνε σε άλλο Λύκειο που έχει Τμήμα Ένταξης θα χάσουν τα φιλαράκια τους από το 

Γυμνάσιο. 

Σαν πατέρας συμβουλεύομαι τις Διευθύνσεις των 7ου και 6ου Γυμνασίου, τη Διεύθυνση του 6ου Λυκείου, την 

Δευτεροβάθμια Διεύθυνση και το Υπουργείο Παιδείας. Μαθαίνω πως δεν είναι κάτι απλό να ιδρυθεί και να 

στελεχωθεί ένα Τμήμα Ένταξης. Θέλει χρόνο και κινητικότητα από τη μεριά των γονιών.  

Εύκολα αντιλαμβάνεστε πως μια τέτοια προσπάθεια μπορεί να δώσει καρπούς ευκολότερα αν αφορά 

περισσότερα του ενός παιδιά. Έχουμε πολλά παιδιά. Τα παιδιά που φοιτούν στο Τμήμα Ένταξης του 7ου και 

του 6ου Γυμνασίου. Τότε η σκέψη του να κινηθούν οι Σύλλογοι Γονέων των δύο Γυμνασίων προς αυτή τη 

κατεύθυνση φάνηκε πολύ καλή. 

Δεν υπήρξε ούτε καν σκέψη κουκουλώματος της κίνησης. Ενημέρωσα τη σελίδα στο Facebook για την κίνηση 

αυτή. Κάποιοι γονείς δεν πήραν θέση, κάποιοι έδειξαν ενδιαφέρον. Συζήτησα το θέμα στο Δ.Σ.. Εισέπραξα μια 

επιφυλακτικότητα για το γεγονός πως είναι πολύ ευαίσθητο θέμα. Απόλυτα σωστή άποψη. Δεν ξεκίνησε κάποια 

συλλογική διαδικασία. 

 

Έπραξε κακώς ο Πρόεδρος που ενημερώθηκε από αρμόδιους φορείς τι χρειάζεται για την ίδρυση 

τμήματος ένταξης στο 6ο Λύκειο; 

Όποιος γονέας, έμμεσα ή άμεσα, ρωτά κάτι που απαιτεί απάντηση από τη Διεύθυνση του Σχολείου ο Σύλλογος 

δεν απαντά, δεν αντικαθιστά τη Διεύθυνση του Σχολείου.  



 Σελίδα 6 από 8 

 

Κάθε άνθρωπος έχει το δικαίωμα να εκφράζει άλλη άποψη. Το να σιωπά κατά απαίτηση της πλειοψηφίας είναι 

φασισμός. 

Σε ένα Δ.Σ. υπάρχουν και διαφωνίες. Ξεκαθαρίζουν όμως με ψηφοφορία και βγαίνει κοινά αποδεκτή απόφαση. 

 

Αποφασίστηκε ποτέ κάτι μέσα από το Δ.Σ. το οποίο δεν σεβάστηκε  ο Πρόεδρος; 

 

Σε μια πρωτόγνωρη και δύσκολη περίοδο, όπως αυτή που διατρέχουμε, πέφτουν στο τραπέζι προτάσεις. Όλες 

οι προτάσεις συζητιούνται. 

Στη συγκεκριμένη περίπτωση και όσον αφορά τα θερμόμετρα θεωρήσαμε σωστό να ακολουθηθεί η οδηγία του 

ΕΟΔΥ προς τους γονείς, για θερμομέτρηση των παιδιών πριν την αποχώρησή τους από το σπίτι, και το ότι στο 

καθήκοντα των εκπαιδευτικών περιλαμβάνεται η θερμομέτρηση μετά από ξαφνική αδιαθεσία ενός παιδιού, 

όμως δεν περιλαμβάνεται η υποχρέωση καθημερινής θερμομέτρησης όλων των παιδιών του σχολείου.  

Όσον αφορά την πύλη ελέγχου και θερμομέτρησης, ο Σύλλογος δεν προχώρησε  σε περιττά έξοδα τη στιγμή 

που κανείς από τους καθηγητές  δεν αναλάμβανε να το χειρίζεται διότι δεν περιλαμβάνεται στα καθήκοντά του. 

Καλό είναι δε να μη ξεχνάμε πως δεν είναι δυνατόν να τοποθετηθεί κάτι στο Σχολείο από το Σύλλογο 

χωρίς την έγκριση της Διεύθυνσης και του Συλλόγου Διδασκόντων που εκ προοιμίου θα ήταν αρνητική. 

 

Δεν είναι γνωστό αν είναι υποχρεωμένη η Διεύθυνση να παρέχει καθημερινή ενημέρωση για την κατάληψη. 

Υπάρχει όμως ηθική υποχρέωση τουλάχιστον να νοιαστούμε  για τα παιδιά της κατάληψης. Πριν την κατάληψη 

ήταν παιδιά μας, μετά την κατάληψη δεν ήταν; 

Υπάρχει επίσης ηθική υποχρέωση απέναντι στους γονείς που εργάζονται, που βγήκαν εκτός προγράμματος, 

που ανησυχούν. Γι' αυτούς τους λόγους η επίσκεψη στη κατάληψη και η ενημέρωση των γονιών ήταν 

απαραίτητη.  

 

Μήπως τα μέλη του Δ.Σ. δεν ήθελαν να ενημερώνονται οι γονείς; 

 

 



 Σελίδα 7 από 8 

Ο Πρόεδρος προσεγγίζει τα παιδιά για να λήξει η κατάληψη. 

Το Δ.Σ. έχει ψηφίσει κατά της κατάληψης. 

Σύλλογος Γονέων – Γονείς – Μαθητές θέλουν να αποφύγουν τη κατάληψη. 

 

Κινήθηκε ο Πρόεδρος υπέρ της κατάληψης;  

 

Από τη στιγμή που υπάρχουν έκτακτα μέτρα και συστάσεις για να αποφεύγεται ο συγχρωτισμός κάθε ένας μας 

οφείλει να κινηθεί υπεύθυνα. Ο Πρόεδρος  συγκάλεσε συνεδρίαση Δ.Σ.  συγκεκριμένη ημέρα και ώρα την οποία 

αρνήθηκαν τα μέλη του Δ.Σ.. Κάλλιστα τα μέλη Δ.Σ. θα μπορούσαν να συγχρωτίζονται κι ο Πρόεδρος να 

συμμετείχε διαδικτυακά. 

 

Από πότε το Δ.Σ. ενός  Συλλόγου εκφέρει ιατρική άποψη,  εκδίδει ιατρικές  οδηγίες για μέλος του και 

ελέγχει την εφαρμογή τους; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Σελίδα 8 από 8 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


